
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

8D7N Swiss City Exploring Tour 
瑞士城市探索之旅 

 T/C: GA-8ZRHE | Updated: Aug 2023 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Day 1: Arrive Zurich (-/-/-)  

抵达苏黎世 

Arrive at Zurich Airport, meet and greet by driver guide. Transfer to city for city tour: Niederdorf and the Old Town, Lake Zurich, 

Fraumünster, Lindenhof, Limmatquai and the Rathaus (Town Hall), Bahnhofstrasse, etc. Transfer to hotel for check-in. 

抵达苏黎世机场，由司机导游迎接。前往市区游览：下多夫和老城区、苏黎世湖、弗劳明斯特、林登霍夫、利马特奎和市政

厅（市政厅）、班霍夫大街等。送至酒店办理入住。 

Lunch & Dinner - Exclude 

午餐和晚餐 - 不包括 

Accommodation: Hotel Montana or similar 

住宿：蒙大拿酒店或同级 

 

Day 2: Zurich – Schaffhausen – Stein Am Rhein – Zurich (B/-/-) 

苏黎世 - 沙夫豪森 - 施泰因安莱茵 - 苏黎世 

Hot Buffet breakfast at hotel. Drive to Schaffhausen to see the 

beautiful Rhine falls. Afternoon visit to Stein Am Rhein, walking tour in 

the small town. Return to Zurich in the evening. 

酒店热自助早餐。 驱车前往沙夫豪森，欣赏美丽的莱茵河瀑布。 

下午参观施泰因莱茵河畔小镇，徒步游览小镇。 晚上返回苏黎

世。 

Lunch & Dinner – Exclude 

午餐和晚餐 - 不包括 

Accommodation: Hotel Montana or similar 

住宿：蒙大拿酒店或同级 

 

Schaffhausen 沙夫豪森 

Stein Am Rhein 施泰因安莱茵 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Day 3: Zurich – Lucerne – Interlaken (B/-/-) 

苏黎世 - 卢塞恩 - 因特拉肯 

Hot buffet breakfast at hotel. Drive to Lucerne, city tour: Chapel Bridge, Lion Monument, Old Town, etc. Continue to Interlaken, short 

walking tour. 

酒店热自助早餐。 驱车前往卢塞恩，市区游览：教堂桥、狮子纪念碑、老城区等。继续前往因特拉肯，短途步行游览。 

Lunch & Dinner – Exclude  

午餐和晚餐 - 不包括 

Accommodation: The Hey or similar  

住宿：The Hey 或同级 

 
Day 4: Interlaken – Jungfraujoch – Interlaken (B/-/-) 

因特拉肯 – 少女峰 – 因特拉肯 

Hot buffet breakfast at hotel. Full day Jungfraujoch, including 

Alpine Sensation, Eismeer (Sea of Ice), Ice Palace, Jungfrau 

Panorama, Lindt Swiss Chocolate Heaven, Snow Fun Park 

(attractions not included), Sphinx Observation Deck, Top of Europe 

Shops. No meals or beverage included. 

Start in Lauterbrunnen via Wengen (by train). Return to 

Grindelwald Terminal via Eigergletscher (by train and the cable car). 

Or vice versa! Return to Interlaken hotel in the evening. 

酒店热自助早餐。 全天少女峰，包括高山感觉、艾斯梅尔（冰

海）、冰宫、少女峰全景、瑞士莲巧克力天堂、雪上乐园（不

包括景点）、斯芬克斯天文台、欧洲之巅商店。 不含餐点或饮

料。经文根从劳特布龙嫩出发（乘火车）。 通过 Eigergletscher

（火车和缆车）返回格林德瓦终点站。 或相反亦然！ 晚上返回

因特拉肯酒店。 

Lunch & Dinner - Exclude 

午餐和晚餐 - 不包括 

Accommodation: The Hey or similar 

住宿：The Hey 或同级 

 

Chapel Bridge 教堂桥 

Interlaken 因特拉肯 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Day 5: Interlaken – Lake Brienz - Chillon Castle – Vevey – Montreux (B/-/-) 

因特拉肯 – 布里恩茨湖 – 西庸城堡 – 沃韦 – 蒙特勒 

Hot buffet breakfast at hotel. Morning visit to Lake Brienz. Afternoon visit to Chillon Castle (Ticket included, with audio-guide). 

Continue to Vevey and Monteux for short walking tour. 

酒店热自助早餐。 早上参观布里恩茨湖。 下午参观西庸城堡（含门票，含有声导览）。 继续前往沃韦和蒙泰进行短途徒步

旅行。 

Lunch & Dinner – Exclude 

午餐和晚餐 - 不包括 

Accommodation: J5 Hotel Helvetie & La Brasserie or similar 

住宿：J5 Hotel Helvetie & La Brasserie 或同级 

Day 6: Montreux – Bern – Zurich (B/-/-) 

蒙特勒 – 伯尔尼 – 苏黎世 

Hot buffet breakfast at hotel. Drive to Bern, city tour: Clock Tower, 

Old Town, Cathedral, Parliament Building, The Fountain of Justice, etc. 

Afternoon returns to Zurich. 

酒店热自助早餐。 驱车前往伯尔尼，市区游览：钟楼、老城、大

教堂、议会大厦、正义之泉等。下午返回苏黎世。 

Lunch & Dinner – Exclude 

午餐和晚餐 - 不包括 

Accommodation: Hotel Montana or similar 

住宿：蒙大拿酒店或同级 

 

Lake Brienz 布里恩茨湖 

Bern 伯尔尼 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Day 7: Zurich (B/-/-) 

苏黎世 

Hot buffet breakfast at hotel. Full day free at own leisure (No vehicle and driver guide service). 

酒店热自助早餐。 全天自由活动（无车辆和司机导游服务）。 

Zurich 苏黎世 

苏黎世市是全球银行和金融中心，位于瑞士北部苏黎世湖的北端。 位于利马特河两岸的老城中心（老城区）风景如画的小

巷反映了其中世纪前的历史。自由天参观苏黎世那些讲述这座城市激动人心的历史的地方，参观老城区中心美丽的公园和绿

地，从众多的观景台欣赏壮丽的景色，游客将体验到苏黎世的真实性格和美丽。最后，在回家前体验和享受瑞士最著名和最

独特的购物街苏黎世班霍夫大街(Bahnhofstrasse)。班霍夫大街是苏黎世市的中心。这条历史悠久的林荫大道在世界范围内享

有盛誉，因为它将一流、优雅、传统和品质融合在一条街道上。诱人的优惠满足所有需求的购物愿望，多样化的美食邀请您

流连忘返。 

Lunch & Dinner – Exclude 

午餐和晚餐 - 不包括 

Accommodation: Hotel Montana or similar 

住宿：蒙大拿酒店或同级 

 

Day 8: Zurich – Depart (B/-/-) 

苏黎世 – 出发  

Hot buffet breakfast at hotel. Transfer from hotel to airport. 

酒店热自助早餐。 从酒店转移到机场。 

 



*Sequence of itinerary subject to arrangement* 

 

Hotel 
Traveling Period: Aug 2023 – Feb 2024 
Ground Arrangement – MYR (Per Person) 

Twin Sharing 

 
GV4 

 
GV5 

 
GV6 

 
GV7 

 
GV8 

 
GV10 

Single Supp  
Add On. 

 
3* and 4* hotel as 

per mentioned above 

 
RM19,448 
per person 

 
RM17,438 
per person 

 
RM16,288 
per person 

 

 
RM15,288 
per person 

 
RM14,518 
per person 

 
RM13,188 
per person 

 
RM6,600 

per person 

 

Remarks: 

1) Private tour Min. GV.4 per booking with Chinese driver cum guide (English guide on request.) 

2) Daily departure. Ensure your flight schedule time, unutilized itinerary for arrival or departure time, is 

Non-refundable. 

3)Non-refundable deposit of RM 500/Pax upon booking confirmation. Extension night under request. Full 

payment must be made 35 days before departure.  

4) 7 Nights’ 3+4* Accommodations. With daily Hot Breakfast.  

5) Tipping for Driver Cum Guide RM480 /per Tour /per pax.  

6) Tour packages are only applied for Malaysian passport holder.  

7) Prices are quoted per person in Ringgit Malaysia (MYR) & subject to change without prior notice.  

8) Hotel rooms are subject to availability. If selected hotel unavailable, others similar accommodation will 

be provided with different price apply (if any). 

9) Hotel check in time 15.00 – onwards. Check out time 12.00. 

10) Child twin share = child with extra bed = adult twin share fare: 100% of adult fare (Twin Share),  

Child no bed = 75% from Adult Twin Share fare. 

11) Sequence of itinerary subject to local arrangement.  

12) No services has been blocked under your favor, subject to availability upon your confirmation. 
13) Sequence of itinerary subject to local arrangement  
14) Supplement will be applied for any fairs/events/public holidays/high seasons (subject to change).   
 

For Enquiry, please check the: https://www.goldendestinations.com 

 

https://www.goldendestinations.com/index

